
Buurtvereniging Zuid -West 
 
Notulen: Jaarlijkse algemene ledenvergadering. 
Datum: 25 maart 2009 
Locatie: café Salden,  20.30 uur. 
 

Aanwezigen:  
Bestuursleden: Marcel Vleeshouwers, Annelies Vinclair, Jos Houben, Jan 

Deumens, Jan Roeters, Hans Jamar. 
Leden:   Ger Balk, Cari Houben, Robbert Giessen, Pim Duin  

Later: Rikie Lensen. 
Afmeldingen:  Esther Lebens, Jolanda Vleeshouwers, Jacqueline Jamar, Marij 

Vrancken en Yvonne Simons.  
 

1. Welkomstwoord en opening door de voorzitter om 20:30 uur. 
2. Geen inkomende en uitgaande stukken. 
3. De notulen van de algemene ledenvergadering 2008 zijn voor akkoord. 
4. Jaarverslag 2008 door onze Voorzitter gepresenteerd: geen opmerkingen.  

Vanaf 2010 word het jaarverslag, d.w.z. het inhoudelijk ingaan op activiteiten en 
evaluaties op de site van zuidwest gepresenteerd.  

5. Financieel jaarverslag gepresenteerd door penningmeester. Robbert Giesen stelde de 
vraag of firma Wervin de prijsafspraken is nagekomen tijdens het zomerfestival. Deze 
vraag is met ja beantwoordt door de penningmeester. 

6. Verslaggeving kascontrole 2008 door Ger Balk en Yvonne Simons. De 
penningmeester heeft alles perfect in orde. De penningmeester wordt door het bestuur 
gedechargeerd. 
Benoeming van kas commissie 2009 zijn Cari Houben en Robbert Giesen, als reserve 
is Harrie Tummers. 

7. Bestuursverkiezing: De bestuursleden Jan Deumes, Jos Houben en Annelies Vinclair 
worden herkozen. Ger Balk wordt gekozen tot nieuw bestuurslid. Hij wordt hartelijk 
welkom geheten. Ger geeft aan zijn best te zullen doen. 
Jan Roeters vraagt om de herverkiezing volgende periode te spreiden omdat er over 3 
jaar 4 bestuursleden aftredend zouden zijn. Het bestuur zal dit tijdens de komende 
bestuursvergadering aanpassen. 

8. De activiteiten 2009, zoals door het bestuur voorgesteld, worden goedgekeurd.  
9. De contributie blijft net als voorgaande jaren gehandhaafd. 
10. Rondvraag:  

• Harrie Tummers vraagt naar de opzet van het pinksterfeest, deze is gelijk aan 
voorgaande jaar. 

• Carri Houben vraagt naar de mogelijkheid om een activiteit voor de jeugd van 
12- tot 17 jaar. Het bestuur heeft toegezegd dat dit de aandacht krijgt. 

• Robbert Giesen geeft door dat de basis school en de bewoners van de 
Kennedylaan tevreden zijn over de speeltuin het Vlaegelke gelegen aan de 
Bovenstraat. Bestuur bedankt Robbert voor zijn inzet bij het vernieuwde 
Vlaegelke. 

• Pim Duin geeft het bestuur een dikke pluim voor al hun inzet tijdens het 
organiseren en uitvoeren van activiteiten. 

 
 
Niets meer aan de orde zijnde wordt de vergadering om 22:00 uur door de voorzitter 
gesloten. 


